
Agendavragen (vragen ter voorbereiding van een vergadering) art. 34

Toelichting:
1. Agenda vragen (art. 34) zijn alleen bedoeld voor vragen over punten die op de agenda staan. 
2. Schriftelijke vragen (art. 33) zijn vragen die niet bedoeld zijn voor punten die op de agenda staan.
3. Voor de overzichtelijkheid uw vragen in de daarvoor bestemde vakken plaatsen. 

Indiener: Andra Eisink-Weg, GroenLinks
Datum indiening vraag: 7 september 2022
Datum verzending antwoord: Klik of tik om tekst in te voeren.

Oordeelsvormende vergadering van: 13-9-2022  
Raadsvergadering van: Klik of tik om een datum in te voeren.

Onderwerp: Bestuursrapportage gemeente Berkelland

Ter voorbereiding van de oordeelsvormende vergadering heb ik de volgende vragen.

Vraag:
Timpke
Het bestuur van Timpke heeft in voorjaar brief geschreven over voortgang renovatie en nieuwbouw. Men 
was niet tevreden over contact met gemeenten en voortgang project. Hoe staat het er nu voor? Is er contact 
en zijn er afspraken gemaakt over de voortgang van het project? 

Antwoord (in te vullen door college):
[Typ hier]

Vraag:
Energietoeslag
Is er al een indicatie of huishoudens die recht hebben op energietoeslag die toeslag ook hebben 
aangevraagd?

Antwoord:
[Typ hier]

Vraag:
Tiny Houses
Wanneer zullen de Tiny Houses in Eibergen gerealiseerd zijn; wat is het tijdpad?  Zijn er al plannen om ook 
elders in Berkelland Tiny Houses te realiseren?

Antwoord:
[Typ hier]
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Vraag:
Droogte
Kan er al iets gezegd worden van de effecten van de droogte op de gemeentelijke groenvoorziening en het 
inplanten van bermen? Moet er volgend jaar op veel plaatsen opnieuw aangeplant worden omdat bomen 
dood zijn gegaan?

Antwoord:
[Typ hier]

Vraag:
Energiekosten
We begrijpen dat er contact is met aantal voorzieningen zoals zwembaden over het effect van de torenhoge 
energierekening. Is er al meer duidelijkheid van die effecten bij sporthallen, scholen en buurthuizen c.q. 
cultuurhuuzen? 

Antwoord:
[Typ hier]

Vraag:
Volgens de nu geldende financiële verordening horen alle verschuivingen groter dan € 50.000,- in de berap 
toegelicht te worden, Dit gebeurt echter niet overal. Nu zou ik kunnen vragen dit hier alsnog te doen. Ik hoor 
echter liever een verklaring waarom dit niet gebeurd is.
Antwoord:
[Typ hier]

Vraag:
In de evaluatie van de P&C cyclus is aangegeven dat er verwacht wordt dat de criteria tijd, geld en kwaliteit 
te allen tijde moeten worden ingevuld. Dit is echter niet gebeurd en tot mijn verbazing is zelfs tijd 
verdwenen. Daarnaast is de inhoud van het kopje kwaliteit niet passend bij de titel, en gaat dus niet over 
kwaliteit. Graag hoor ik waarom dit zo gedaan wordt en hoe dit in de toekomst wordt verbeterd.
Antwoord:
[Typ hier]


